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Troszcząc się o bezpieczeństwo mieszkańców ulicy Młyńskiej oraz osób poruszających się pieszo po 
tej ulicy wnioskuję o uwzględnienie w budżecie środków na wybudowanie chodnika wzdłuż 
wspomnianej ulicy.

Ulica Młyńska posiada powierzchnię asfaltową co powoduje, że kierowcy poruszają się po niej 
z większą prędkością. Jest ona uczęszczana nie tylko przez mieszkańców czy przedsiębiorców. Jest 
także alternatywną drogą rodziców do przedszkola nr 1 w Kórniku. Rodzice dowożą dzieci 
samochodami ale także poruszają się wraz z dziećmi pieszo. Niestety nie ma wzdłuż ulicy chodnika 
a nawet dobrego pobocza. Z jednej strony, zaraz za krawężnikiem ograniczającym jezdnię, 
rozpoczynają się wejścia do przydrożnych domów, druga strona natomiast jest zarośnięta dziką 
zielenią co praktycznie uniemożliwia swobodne przejście. Chcąc przejść wzdłuż ulicy Młyńskiej od 
strony skrzyżowania z ulicą Średzką pieszy musi poruszać się pasem drogi co stwarza 
niebezpieczeństwo i dla niego i dla przejeżdżających samochodów.

Ponieważ niebezpieczeństwo dla pieszych na odcinku tej drogi jest bardzo duże bardzo proszę o 
zaplanowanie środków na ten cel. Być może planowana budowa ronda oraz parkingu w okolicy ulicy 
Młyńskiej umożliwi szybsze zajęcie się wnioskowaną przeze mnie sprawą.
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